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Introduction to Conference Archives, Inc. 

 Since 2001, Conference Archives, Inc. (CAI) has been providing innovative solutions for capturing event-based content – oral presentations in particular – and distributing the results through various media. CAI has since become widely known for its contributions to the meetings industry through its ConferenceOnDemand™ and ConferenceCompanion® archiving products of annual conferences for various medical and non-medical professional organizations. CAI’s archiving services and media-rich products enhance an end-users knowledge base by disseminating the conference experience via the Internet, CD, or DVD, thus creating a timely, post-conference environment for all interested parties to conveniently view all of a conference’s science, research, and education. 
自2001年起，研討會資料庫公司（簡稱CAI）以創新的方式提供會議的研究內容——特殊主題的演說以及多媒體。透過隨選會議（ConferenceOnDemand™）及會議伙伴（ConferenceCompanion®）中多樣化的醫學及非醫學專業組織年度會議的資料產品，CAI以其對會議工業的貢獻而聞名。

CAI的檔案服務及豐富的影像產品，經由網路、CD或是DVD豐富了末端使用者的資料庫，並創造了一個適時的「後會議環境」給所有對此有興趣的團體，讓他們以最方便的方式觀看所有會議的研究成果及教育過程。

The Value of Conference Science 
會議科技的價值

Association meetings are a forum for the best and brightest education and research in a given field, representing great educational value to those who are exposed to it. Until recently, this exposure was limited primarily to an association’s members and meeting attendees; however, through technology, the exposure of event-based science and its impact can now be realized globally. 
協會會議對其特定領域來說，是兼具教育及研究價值的討論會，直到最近，這些會議的成果都還只能展現在協會成員及會議參與者之前，然透過現代科技，這些會議的成果可以全世界所共享。

Traditionally, meeting attendees were the only people exposed to event-based science, thus the only ones to reap the value of this late-breaking knowledge. Associations have recently begun to digitally capture and archive their event-based science for the purpose of dissemination to those who could not attend the event. In this way, a larger audience is exposed to the education and research presented at such events. By digitally archiving event science - oral presentations in particular - associations provide an innovative educational resource to their meeting attendees, as it is both physically impossible to attend every session at a given meeting and virtually impossible to retain all of the information presented. For those unable to attend the meeting because of scheduling conflicts, travel restrictions, or cost, the meeting science would still be made available, expanding the physical confines of both the meeting and the science presented. 
一般來說，參與「會議」的人才能夠接觸到完整的科學研究資訊，也是唯一一群能因這些最新發現而受益的人。
而諸多協會在最近開始數位化並保存他們的記錄與最新科學訊息，讓那些不在場人也能分享，如此，會有更多人受益於會議的研究及教育成果。數位檔案科技能夠提供創新的教育資源給會議參與者——包括了那些在實際上不可能每場會議都參加，以及無法即時獲取最新訊息的人；也給那些因為行程滿檔、不方便旅行或有成本考量、不克參加會議的人。

The importance of capturing event-based science is also supported by the rate of abstracts presented at a given meeting that eventually go to publication. This is immensely important because not all of the science presented at an event makes it to publication, and hence, beyond the meeting itself. 
這些同步科學訊息紀錄能為特定會議的結論所支援，而這些產出最終也會出版，這是此平台的重要之處。而更重要是：不是所有的科技會議的成果都會公開出版，或在會議之外還會有更多的產出。

As an example of the event-based science that “falls through the cracks,” a 2003 article published in BMC Medical Research Methodology outlines the publishing rate and subsequent time frame to publication of 19,123 abstracts from 234 meetings held from 1957-1999. The authors concluded that “it has been estimated that about 45% of abstracts that are accepted for presentation at biomedical meetings will subsequently be published in full.”1 
有個例子可以說明這樣的缺憾。2003年在BMC Medical Research Methodology所發表的一篇文章討論到：從1957-1999年的234場會議產出的19123篇結論的出版比率。作者表示：根據估算，約有45％的結論在研討會中被接受，並在之後得以全文出版。

In regards to the amount of time it takes for an abstract to be published, the authors used a “survival-type analysis,” which yielded estimates “that 27% were published after two, 41% after four, and 44% after six years. Of 2412 abstracts that were rejected at 24 meetings, 27% were published despite rejection.”2 
作者使用這些倖存的樣本進行分析，據預測，約有27％會在兩年後出版，41％會在四年後，41％會在六年後。2412筆結論會有24％在會議中被拒絕，27％儘管被拒絕仍會出版。

Furthermore, it is important to note that although “45% of the abstracts that are accepted for presentation at biomedical meetings” eventually go to publication, the remaining 55% of abstracts accepted for presentation do not go to publication, and thus, the science contained therein is lost or “falls through the cracks.” 
必須注意的是，儘管有45％的結論已在生物醫學會議中被接受並交付出版，剩下的55%還是不可能被出版的。如此，科學研究的累積就是會有所缺憾。

By digitally capturing the event-based science at a meeting, an association extends that science to its attendees, members, and to a worldwide audience. Furthermore, what is most important in the digital capture of event-based science is the timely delivery and preservation of the totality of research being done and presented in a given field. 
透過科學訊息紀錄的數位資料能擴大會議及學會的參與者，更重要的是，特定領域的科學訊息紀錄數位資料會即時性的傳遞並被全面性的維護。

Electronic Knowledge Transfer System (EKTS) 
eKatiusTM is a technology platform designed to process informational, contextual, and referential data associated with event-related multimedia presentations. The platform is built upon proven technologies and includes a host of proprietary software and systems-integration solutions to automate the input, creation, manipulation, processing, and output of rich media data. 

eKatiusTM是一技術性平台，專門設計給資訊化、文本化及引證可能性的多媒體學術簡報的數位資料所使用。

此平台是建立在科技及其所有人的軟體及系統整合方案之上，能使豐富的資料自動投入、創造、運用及產出。

The components of presentations (i.e. audio, images, video, documents, etc.) are managed, stored, and referenced within the eKatiusTM system as individual elements and full-featured multimedia presentations. The combination of the data and multimedia components represent a highly flexible "library" of information. 

 For the institutional customer, eKatiusTM represents: 
不論是單一形式或是多媒體的學術簡報（如聲音、圖片、影像、文件等等）都可以透過eKatiusTM system管理、儲存及引證。透過資料的組合及數位化的組成，呈現了一個具有高度彈性的資訊圖書館。

對於機關客戶來說，eKatiusTM有著如下的特點：

1. An ongoing aggregation of hard-to-find event-based science - ultimately abstracts, oral presentations, and posters - from a growing number of meetings and conferences 
那些辛苦獲取的科學研究資訊會持續累積——最終的結論，口頭演說——來自持續增加的會議及研討會。

2. Advanced search functionality across any number of content sets based on integration of abstracts and indexing 
搜尋會更具機能性，其內容是基於先前結論和索引的整合。

3. Access to even more current scientific knowledge (than books and journals) currently accessible to only a small percentage of the world's students, clinicians, and researchers 
能夠接觸最新的科學知識（比書籍期刊更快），而這在目前為止，世界上只有少數的學生，診所和研究者得以接觸。

4. Serving patrons who are unable to travel to conferences or were unable to attend all presentations of interest because of concurrent sessions 
服務無法親自參與或無法同時參與每一場討論會的使用者

5. Robust usage statistics 

Based on ongoing user feedback, Conference Archives will be continually developing the eKatiusTM technology platform to meet the needs of the library market. 
豐富的可用資料：透過使用者不間斷的反饋，研討會的檔案會持續性的發展

ConferenceOnDemand™ Player (CoD) 
General Definition: 
The ConferenceOnDemand™ player is the interface in which all presentation content is seamlessly presented. Depending on the available features purchased by an association, the CoD Player has the ability to display presentation content as it was delivered during a meeting including, but not limited to, the audio, PowerPoint (PPT), transcription, and video of a given presentation. 

 Additionally, the player allows a user to access not only the audio and/or video of a presentation, but all applicable handouts in PDF format. 
General Definition:The ConferenceOnDemand™撥放器是所有學術簡報的介面，CoD Player能夠顯示學術簡報的內容，然不止於此，有些特定的學術簡報還包括了他的聲音、PPT、文件和影像。

此外，此顯示也允許使用者不只透過audio and video 的形式觀看演說，它也提供了適用的PDF格式。

Full-featured - This player features the audio, slides, and transcription synchronization of a presentation. Any presentation with this delineation will be synchronized – audio and PPT along with its applicable transcription - to replicate its live, on-site delivery by a presenter. Additionally, this option also features the slides, thumbnails, and a PDF of the presentation; the transcription is also fully searchable. 
Full-featured：此撥放器以學術簡報同步化的聲音、幻燈片、文件為其特徵。學術簡報將會透過這些方式同步重現。此外學術簡報的幻燈片、微型論文（thumbnail）、PDF以及文件都能完全的被使用者找查。
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Sync Only - This player features the synchronization of a presentation’s audio and corresponding PowerPoint as it was delivered by a speaker on-site. Furthermore, this player also features slides, thumbnails, and a PDF of the presentation available for download by an end-user. 
Sync Only：此撥放器能夠同步化的播放簡報者的聲音以及其所使用的PPT。而且此顯示器也能讓終端使用者下載簡報者的微型論文、幻燈片及PDF。
Audio Only - This player features a presentation’s audio and may feature the corresponding PowerPoint unsynchronized, although the slides are ‘clickable’ where applicable and available. Furthermore, this player may also feature slides, thumbnails, and a PDF of the presentation where applicable. 

Audio Only：此撥放器能顯示學術簡報的聲音及其所使用的PPT（有限制）。此外，此撥放器也能顯示該學術簡報所使用的幻燈片、微型論文及PDF。

Video Only - This player features the synchronization of a presentation’s audio, video, and corresponding PowerPoint as it was delivered by a speaker on-site. Furthermore, this player also features slides, thumbnails, and a PDF of the presentation available for download by an end-user. 
Video Only：此撥放器能顯示學術簡報的聲音、影像及和演說者使用相同的PPT。
終端使用者也能下載簡報者的微型論文、幻燈片及PDF。
